



吉隆坡暨雪兰莪中华总商会

The Chinese Chamber Of Commerce & Industry
Of Kuala Lumpur & Selangor (No. 190 Selangor)

Lead And Grow 领航·创新

KLSCCCI

Membership
Application
Form

入会申请书



KLSCCCI

7th Floor, Wisma Chinese Chamber,
No. 258, Jalan Ampang,
50450 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel: 603-4253 2135

Fax: 603-4253 2520

E-mail: inquiry@chinesechamber.org.my

www.chinesechamber.org.my

有关本会详情, 请浏览本会网站:

For further details, please browse the Website :

<http://www.chinesechamber.org.my>

Brief Introduction



简介

吉隆坡暨雪兰莪中华总商会(简称“隆雪中总”)是吉隆坡及雪兰莪地区华商的最高领导机构,也是马来西亚最活跃的商会之一。

目前会员人数逾2,000名,其中包括商团成员、公司/商号会员,个人会员及附属会员。会员经营之业务涵盖各行各业,包括跨国公司、官联机构、大型金融与商业组织和中小型企业。

凡经政府注册之吉隆坡及雪兰莪地区华裔商业团体、公司/商号及专业人士,均可申请加入。

*外资公司可成为附属会员,但没有选举权与被选权

本会为会员提供的各种优惠及服务:

1. 获取最新工商资讯
2. 即时获得政府颁布之计划及政策资料
3. 可参与各类型贸易投资洽谈会、商展,以开拓经贸往来机会
4. 为会员发出推荐信,以申请APEC商务旅行卡
5. 以会员优惠价参与本会主办的讲座/研讨会及考察团
6. 以会员优惠价租用本大厦的礼堂及研讨室
7. 赠阅本会出版之电子商讯,内容涵盖最新工商、经济资讯、政府政策及会务动态
8. 马来西亚宝马汽车企业购车回扣
9. 马来西亚富豪汽车企业购车优惠
10. 马来西亚马赛地汽车个人购车回扣



The Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor (KLSCCCI) is the foremost institution representing the Chinese business community in Kuala Lumpur and Selangor regions. It is also one of the most active Chambers of Commerce in Malaysia.

At present, the Chamber has a membership of over 2,000, comprising trade association, firm / company, individual and associate member. Members' businesses include multinational corporations, government-linked companies, large financial and business organisations, small and medium enterprises from a wide spectrum of trades and industries.

Registered trade associations, firms / companies, and professionals of Chinese origin in Kuala Lumpur and Selangor may apply for the membership of the Chamber.

* Foreign companies which operating in Malaysia may apply to become Associate Member of the Chamber.

Membership Benefits and Privileges

1. Access to the latest information about industries and commerce
2. Obtain information on plans and policies announced by the government
3. Opportunities to attend trade and investment conferences, exhibitions to develop and explore business networking
4. Issue recommendation letter for members to apply for APEC business travel card
5. Participate in seminars / conferences and trade missions organised by KLSCCCI at preferential rate
6. Rent the hall and seminar room of KLSCCCI at preferential rate for functions and seminars
7. KLSCCCI Monthly E-Publication – "Berita KLSCCCI" which includes the latest information on economic, government policies and Chamber's activities
8. BMW Group Malaysia Corporate Fleet Discount
9. Volvo Corporate Advantage Program
10. Mercedes-Benz Malaysia Affinity Scheme

